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Stadsrandbossen  -  Stand van zaken

In het kader van recreatie en klimaatbuffering in de stad zet de minister in op de verdere 
ontwikkeling van stads(rand)bossen. Dat kunnen we lezen we in haar beleidsbrief 2016-
2017 (OD 47 en 48). Deze bossen leveren immers een belangrijke bijdrage aan de 
biodiversiteit in de stad, het beperken van wateroverlast, verzilting en verdroging. 

1. Hoeveel stads(rand)bosprojecten werden sinds 2016 opgestart? Graag een overzicht 
van de projecten per provincie met vermelding van: 
a) de ligging;
b) de projectstructuur (rol Agentschap voor Natuur en Bos of andere, trekker); 
c) het aantal hectare;
d) de stand van zaken.

2. Welk totaalbedrag werd van 2010 tot op heden besteed aan de aankoop van gronden 
in stads(rand)bosprojecten? Door wie? Voor hoeveel hectare? Graag een onder-
verdeling per project.

3. Zal de minister op basis van de gerealiseerde en lopende projecten haar ambities 
bijstellen? Wat zijn de eventuele nieuwe ambities?
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1. Sinds 2016 werden geen nieuwe stadsbosprojecten waarbij het Agentschap voor 
Natuur en Bos (ANB) werd betrokken, gestart. 

2. In bijlage vindt u de gegevens voor de verwervingen door het ANB binnen de 
Vlaamse stadsbosprojecten. 

3. Ik blijf inzetten op de realisatie van stadsbossen ten behoeve van de lokale bevolking. 
Cruciaal hierin is het aangaan van lokale partnerschappen met publieke en private 
partners die hieraan kunnen bijdragen. Mijn beleid is er dan ook op gericht om 
enerzijds zelf inspanningen te blijven doen door verwerving en inrichting, gebaseerd 
op de lokale visies en afspraken. Ik verwijs daarvoor naar de aankopen van de 
voorbije jaren, maar evenzeer naar de ontwikkeling van toegankelijk groen in 
omliggende natuur- en bosgebieden die beheerd worden door mijn administratie. 
Anderzijds wil ik alle mogelijke partners ook stimuleren om zelf initiatief te nemen of 
bij te dragen aan een project. Zoals u weet, staan hiervoor subsidies voor aankoop 
van te bebossen gronden ter beschikking, maar ook bijvoorbeeld de subsidies voor 
effectieve bebossing, toegankelijkheid en de jaarlijkse oproep voor projecten Natuur 
in je Buurt. Bij de uitvoering op het terrein merk ik dat lokale gebiedsgerichte 
samenwerking nog volop in ontwikkeling is. Ik ben ervan overtuigd dat ook de nieuwe 
uitvoeringsbesluiten die in voorbereiding zijn, hieraan verder zullen bijdragen. Ik 
denk onder meer aan het instrument van de beheerplanning en de hieraan 
gerelateerde subsidies die lokale samenwerking en het lokaal afstemmen en 
integreren van doelen bijkomend zal ondersteunen en stimuleren. 

BIJLAGE

Bedrag besteed voor aankoop van gronden door het ANB binnen stads(rand)bosprojecten


